
NOTATKA  

z posiedzenia  Komisji Regulaminowej, Etyki i Spraw 

Senatorskich 

Data posiedzenia:  30 grudnia 2014 r. 

Nr posiedzenia: 55 

  

 

Posiedzeniu przewodniczył: przewodniczący komisji Andrzej Misiołek. 

 

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy budżetowej na rok 2015 w częściach 

właściwych przedmiotowemu zakresowi działania komisji: 

Kancelaria Prezesa Rady Ministrów; Kancelaria Prezydenta RP; 

Kancelaria Sejmu; Krajowe Biuro Wyborcze; Kancelaria Senatu, 

a także plany finansowe Centrum Usług Wspólnych i Centrum 

Obsługi Kancelarii Prezydenta RP (druk senacki nr 802, druki 

sejmowe nr 2772, 2978 i 2978-A). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  członkowie komisji: Przemysław Błaszczyk, Stanisław Karczewski, 

Andrzej Misiołek, Rafał Muchacki, Krzysztof Słoń, Michał 

Wojtczak, 
 

  goście: 

 Kancelaria Prezesa Rady Ministrów: 

 dyrektor generalny Tomasz Bolek, 

 dyrektor Biura Budżetowo-Finansowego Agnieszka 

Kłódkowska-Cieślakiewicz, 

 zastępca dyrektora Biura Budżetowo-Finansowego, główny 

księgowy Jadwiga Misiak, 

 naczelnik Wydziału Planowania i Informacji w Biurze 

Budżetowo-Finansowym Danuta Paśnikowska-Siwiec, 

 Kancelaria Prezydenta RP: 

 sekretarz stanu, zastępca szefa Kancelarii Prezydenta Dariusz 

Młotkiewicz,  

 dyrektor Biura Finansowego Dariusz Atłas, 

 Kancelaria Sejmu: 

 zastępca szefa Kancelarii Sejmu Jan Węgrzyn, 

 p.o. dyrektora Biura Finansowego Grażyna Witan, 

 Krajowe Biuro Wyborcze: 

 p.o. szefa Krajowego Biura Wyborczego Beata Tokaj, 

 dyrektor Zespołu Finansowego Agnieszka Gałązka, 

 Ministerstwo Finansów: 

 główny specjalista w Departamencie Finansowania Sfery 

Budżetowej Iwona Sokolińska, 

 naczelnik wydziału w Departamencie Budżetu Państwa 

Barbara Stawińska, 

http://www.senat.gov.pl/download/gfx/senat/pl/senatdruki/6149/druk/802.pdf
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 Kancelaria Senatu: 

 szef Kancelarii Senatu Ewa Polkowska, 

 dyrektor Biura Finansowego Agnieszka Szlązak, 

 pracownik Biura Legislacyjnego Szymon Giderewicz. 

 
 

 
 

 

Przebieg posiedzenia:  
Ad 1. 

 

Budżet Kancelarii Prezesa Rady Ministrów na rok 2015 przedstawił dyrektor generalny 

kancelarii Tomasz Bolek. Podkreślił, że dochody kancelarii, zaplanowane w wysokości 130 

tys. zł, uzyskane zostaną z wpływów z najmu i dzierżawy oraz rozliczeń z roku ubiegłego. 

Założone wydatki budżetowe to 125 090 tys. zł. Oznacza to, że planowane wydatki na rok 

2015 stanowią 100% wydatków ujętych w ustawie budżetowej na rok 2014. Podział wydatków 

na poszczególne działy oraz ich struktura przedstawiają się następująco: dział 710 „Działalność 

usługowa” – 3 202 tys. zł, dział 750 „Administracja publiczna” – 121 878 tys. zł, dział 752 

„Obrona narodowa” – 10 tys. zł. Na działalność kancelarii przeznaczona jest kwota około 

85 000 tys. zł. Pozostałe wydatki to są wydatki zewnętrzne takie, jak: dotacja podmiotowa dla 

CBOS, Ośrodka Studiów Wschodnich, Krajowej Szkoły Administracji Publicznej. Poza tym są 

to wydatki na działalność Rady do Spraw Uchodźców i Rady do Spraw Polaków na 

Wschodzie. W latach 2014 i 2015 kancelaria realizuje projekty informatyczne. W 2015 r. 

realizowane będą, za kwotę 1 500 tys. zł, następujące projekty: elektroniczny Komitet Rady 

Ministrów – 300 tys. zł, elektroniczna Rada Ministrów – 250 tys. zł, terminarz prac 

legislacyjnych – 100 tys. zł, elektroniczne zarzadzanie dokumentami – 300 tys. zł, e- 

Interpelacje – 50 tys. zł, budowa systemu informatycznego „Centralny Rejestr Karty Polaka” – 

500 tys. zł. 

Podczas dyskusji szczegółowe pytania do przedstawicieli kancelarii skierował senator 

Krzysztof Słoń. Zapytał on m.in. o politykę bezpieczeństwa w kancelarii w zakresie obrony 

przed cyberatakami. Dyrektor Tomasz Bolek podkreślił, że kancelaria dysponuje 

odpowiednimi zabezpieczeniami przed cyberatakami. 

Senator Andrzej Misiołek zgłosił wniosek, aby przyjąć tę część ustawy budżetowej bez 

poprawek. Wniosek uzyskał akceptację komisji. 

Budżet Kancelarii Prezydenta RP na rok 2015 przedstawił zastępca szefa Dariusz Młotkiewicz.  

Poinformował komisję, że Sejm nie dokonał zmian w budżecie Kancelarii Prezydenta podczas 

prac legislacyjnych nad ustawą budżetową na rok 2015. Plan wydatków Kancelarii Prezydenta 

na rok 2015 wynosi 167 614 tys. zł. Wydatki bieżące obejmują kwotę w wysokości 128 464 

tys. zł, wydatki inwestycyjne – 8 100 tys. zł, świadczenia na rzecz osób fizycznych – 1 050 tys. 

zł, dotacja na Narodowy Fundusz Rewaloryzacji Zabytków Krakowa – 30 000 tys. zł. 

Zaplanowane na 2015 r. wydatki kancelarii przeznaczone są m.in na zadania o charakterze 

ogólnopaństwowym i gospodarczo-społecznym i obejmują kwotę 57 285 tys. zł. Na bieżącą 

działalność administracyjną kancelarii przeznaczono środki w kwocie 102 229 tys. zł oraz na 

zadania inwestycyjne – 8 100 tys. zł.  

Senator Krzysztof Słoń zapytał m.in. o politykę wynagrodzeń w kancelarii w związku ze 

zwiększeniem kwoty na fundusz wynagrodzeń w budżecie na rok 2015. Dyrektor Biura 

Finansowego Dariusz Atłas poinformował, że wzrost wynagrodzeń w roku 2015 

w kancelarii jest zamrożony. 
Senator Andrzej Misiołek zgłosił wniosek, aby przyjąć tę część ustawy budżetowej bez 

poprawek. 

Uzyskał on akceptację komisji. 

Budżet Kancelarii Sejmu przedstawił zastępca szefa Jan Węgrzyn. Poinformował on, że 

dochody Kancelarii Sejmu w 2015 r. zostały oszacowane na kwotę 1 361 tys. zł. Wydatki 

w budżecie kancelarii zaplanowano na kwotę 458 820 tys. zł. Wzrost wydatków o 51 061 tys. 

zł, tj. 12,5% w porównaniu z ustawą budżetową na rok 2014, spowodowany jest zmianą 

kadencji Sejmu. Poza tym w 2015 r. będą realizowane budowy budynku biurowego przy 

ul. Maszyńskiego oraz podziemnego łącznika z budynkiem C-D, na które zaplanowano 16 567 
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tys. zł. Na sporządzenie projektu i wykonanie III piętra budynku zaplanowano 4 000 tys. zł.  

Senator Andrzej Misiołek zgłosił wniosek, aby przyjąć tę część ustawy budżetowej bez 

poprawek.  

Uzyskał on jednogłośną akceptację komisji. 

Budżet Krajowego Biura Wyborczego przedstawiła dyrektor Zespołu Finansowego Agnieszka 

Gałązka. Poinformowała, że objaśnienia do części 11 budżetu państwa przedłożone wcześniej 

komisji są aktualne, gdyż Sejm uchwalił budżet KBW bez poprawek. 

Beata Tokaj, p.o. szefa Krajowego Biura Wyborczego, poinformowała, że budżet 

Krajowego Biura Wyborczego został zaplanowany na poziomie budżetu w 2014 r. 

i zwiększony o wydatki inwestycyjne na zmianę siedziby. Dodała, że pomimo zaplanowania 

w ustawie budżetowej na rok 2015 dodatkowych środków na wynagrodzenia pracowników 

Krajowego Biura Wyborczego środki te nie mogą być wydatkowane ze względu na zamrożenie 

funduszu wynagrodzeń w ustawie okołobudżetowej. P.o. szefa Krajowego Biura 

Wyborczego Beata Tokaj poprosiła komisję o odmrożenie tych środków. 
Żaden z senatorów nie zgłosił propozycji poprawek legislacyjnych do budżetu KBW.  

Senator Andrzej Misiołek zgłosił wniosek o przyjęcie tej części ustawy budżetowej bez 

poprawek. Wniosek ten został przyjęty. Jednocześnie senator Andrzej Misiołek zaproponował, 

aby komisja w swojej opinii podkreśliła, że pomimo zaplanowania w ustawie budżetowej na 

rok 2015 dodatkowych środków na wynagrodzenia pracowników Krajowego Biura 

Wyborczego środki te nie mogą być wydatkowane ze względu na zamrożenie funduszu 

wynagrodzeń w ustawie okołobudżetowej. Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 
Szef Kancelarii Senatu Ewa Polkowska przedstawiła budżet Kancelarii Senatu. Przypomniała, 

że w trakcie prac nad ustawą budżetową Sejm wprowadził zmiany do budżetu na rok 2015 

w części 03 „Kancelaria Senatu”, polegające na zmniejszeniu planu wydatków o 2 100 tys. zł.  

Żaden z senatorów nie zgłosił propozycji poprawek legislacyjnych do budżetu Kancelarii 

Senatu.  

Senator Andrzej Misiołek zgłosił wniosek o przyjęcie tej części ustawy budżetowej bez 

poprawek. Wniosek ten został przyjęty jednomyślnie.  

Na przedstawiciela komisji na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Publicznych wybrano 

senatora Andrzeja Misiołka.  

 

Konkluzja: Komisja przyjęła opinię, w której wnosi o przyjęcie ustawy budżetowej na rok 2015 

w częściach właściwych przedmiotowemu zakresowi działania komisji bez poprawek.  

 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową. 
 

Opracowano w BPS 


